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مجتبی یوسفی :  
شورا و شهرداری اهواز 

باید پاسخگو باشند
نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد که 
شورا و شهرداری اهواز باید پاسخگوی انفعال خود در خصوص 

احداث مترو اهواز باشند.
مجتبی یوسفی در صفحه شخصی خود در توئیتر، نوشت: » مترو 
در  اهواز یک مطالبه و نیاز عمومی است و سال ها خلف وعده 
کام مردم را تلخ کرده است. شورا و شهرداری باید پاسخگوی 
انفعال خود و احتمال بازگشت اعتبار ۵۰۰ میلیارد تومان اوراق 
مشارکت در سال ۹۹ که با تلاش ما محقق شد و همچنین ۵ 

ماه بلاتکلیفی امضای تفاهم نامه با  قرارگاه خاتم باشند.«

نماینده مردم آبادان :
دانشکده علوم پزشکی

 دانشگاه می شود
نماینده مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی گفت: با موافقت 
وزارت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی آبادان راه اندازی می شود.

جلیل مختار اظهار داشت: با درخواست و پیگیری نمایندگان 
مردم آبادان در مجلس و با موافقت و وزیر بهداشت، دانشگاه 

علوم پزشکی آبادان راه اندازی می شود.
وی درباره جزئیات افزود: روند تبدیل دانشکده علوم پزشکی 
و  توسعه  شورای  جلسه  در  پزشکی  علوم  دانشگاه  به  آبادان 
تصویب  به  و  مطرح  بهداشت  وزارت  دانشگاه های  گسترش 

رسیده است.
نماینده مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی بیان داشت: برای 
نهایی شدن این فرایند، این مصوبه وزارت بهداشت جهت تایید 
و تصویب به شورایعالی انقلاب فرهنگی ارسال و پس از تصویب 
در آن شورا، رسما دانشکده علوم پزشکی آبادان به دانشگاه تبدیل 

می شود.
ارتقای  این دانشکده به دانشگاه شاهد  با تبدیل   وی گفت: 
شاخص ها و امکانات این دانشکده و به تبع آن خدمات رسانی 
جمله  از  دانشگاه  این  پوشش  زیر  شهرهای  مردم  به  بهتر 

شهرهای آبادان، خرمشهر و شادگان خواهیم بود. 

معاون سازمان صمت خوزستان : 
قیمت مرغ باید کمتر باشد

معاون اقتصادی و بازرگانی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
خوزستان گفت: قیمت مرغ باید بر اساس قیمت نهاده هایی که 

مرغداران دریافت می کنند تعیین شود.
عبدالرحمان ناصریان بیان کرد: اگر نهاده به قیمت ۱۰۰ هزار 
ریال به مرغداران عرضه شود، هر کیلوگرم مرغ از سوی مرغدار 
باید ۱۴۴ هزار ریال فروخته شود و این قیمت نیز در تنظیم بازار 
کشور هم تایید شده است تا به صنعت مرغداری کمک شود و 

تولید کنندگان دچار ضرر و زیان نشوند.
وی گفت: اما عرضه مرغ از سوی مرغداری ها با قیمتی بیش 
از این رقم قابل قبول نیست چرا که در کنار دریافت نهاده های 
دولتی، قیمت نهاده هایی که مرغداران به نرخ آزاد خریداری می 
کنند بین ۴۰ هزار تا ۶۰ هزار ریال است و باید قیمت تمام شده 

مرغ کمتر از این میزان باشد.
ناصریان ادامه داد: متاسفانه در مواردی شاهد بودیم که مرغ به 
قیمت هر کیلوگرم ۱۸۰ هزار ریال نیز توسط مرغدار به کشتارگاه 
ها به فروش می رسد این رقم بسیار بالاتر از قیمت مصوب است 

و همین موضوع باعث افزایش قیمت مرغ در بازار می شود.
وی گفت: از تولید کنندگان تقاضا داریم در کنار حمایت های 
دولت، از قیمت های مصوب  و دستوراتی که ابلاغ می شود 

تبعیت کنند تا فشار اقتصادی کمتری به مردم وارد شود.

معاون آموزشی دانشگاه چمران اهواز :
نیازی به حضور فیزیکی نیست

معاون آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه شهید چمران 
اهواز با اشاره به راه اندازی سامانه انجام فرآیند فارغ التحصیلی در 
دانشگاه، گفت: برای انجام کارهای اداری فارغ التحصیلی، نیازی 
به حضور فیزیکی نیست و کل فرآیند فارغ التحصیلی دانشجویان 

و اخذ دانشنامه یا ریز نمرات، به صورت مجازی انجام می شود.
اداری  کارهای  انجام  برای  اظهارکرد:  جلیلی فر،  علیرضا 
فارغ التحصیلی، نیازی به حضور فیزیکی نیست و کل فرآیند 
فارغ التحصیلی دانشجویان و فرآیند اخذ دانشنامه یا اخذ ریز 

نمرات، به صورت مجازی انجام می شود.
وی افزود: به منظور انجام فرآیند فارغ التحصیلی دانشجو به 
صورت مجازی، سامانه ای طراحی شده است و دانشجو با مراجعه 
به این سامانه و بارگذاری مدارک مورد نیاز، اگر مشکل خاصی 

وجود نداشته باشد فارغ التحصیل می شود. 
معاون آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه شهید چمران اهواز 
ادامه داد: تاکید می کنم که فارغ التحصیلی دانشجویان به هیچ 
عنوان به صورت دستی انجام نشود و نیازی به حضور دانشجو 
نیست. کافی است دانشجو به سامانه مراجعه و درخواست انجام 

فرآیند فارغ التحصیلی را بدهد.  
جلیلی فر در پایان گفت: سامانه انجام فرآیند فارغ التحصیلی حدود 
یک ماه است که فعال شده و بسیاری از دانشجویان از این 

طریق درخواست داده و فارغ التحصیل شده اند.

رئیس اتحادیه گوشت و مرغ اهواز :
کمبود دام داریم

رئیس اتحادیه گوشت، مرغ و تخم مرغ اهواز با رد افزایش قیمت 
گوشت قرمز در استان، گفت: به دنبال جلوگیری از هرگونه 

افزایش قیمت در گوشت قرمز هستیم.
اصغر بهارانچی، در خصوص افزایش قیمت گوشت قرمز در 
برخی مناطق کشور اظهار کرد: افزایش قیمت گوشت قرمز را در 
اهواز تکذیب می کنم؛ ما به دنبال جلوگیری از هرگونه افزایش 

قیمت در گوشت قرمز هستیم.
وی با اشاره به قیمت گوشت در بازار اهواز افزود: در حال حاضر 
قیمت گوشت گوساله به صورت مخلوط هر کیلوگرم ۱۱۰ هزار 
تومان و قیمت گوشت گوسفندی نیز به صورت مخلوط ۱۲۰ 

هزار تومان است.
رئیس اتحادیه گوشت، مرغ و تخم مرغ اهواز با اشاره به وضعیت 
بازار گوشت در آستانه عید نوروز گفت: دام گوسفندی در بازار کم 
است اما امیدواریم که اوایل اسفندماه گوسفندهای عشایری به 

بازار عرضه شوند تا مشکلی در بازار شب عید به وجود نیاید.

مدیرکل استاندارد خوزستان :
3۲ هزار سیلندر گاز از چرخه خارج شد

بازدید های  انجام  به  اشاره  با  خوزستان  استاندارد  مدیرکل 
مستمر از شرکت ها و تاسیسات گاز پرکنی گاز مایع در استان 
گفت: از ابتدای امسال تا کنون تعداد زیادی سیلندگار معیوب 

از گردش کار خارج شده اند.
 رضا قیصی پور مدیرکل استاندارد خوزستان  با اشاره به فعالیت 
۱۷ شرکت و تاسیسات سیلندر پرکنی گاز مایع در استان گفت: 
از ابتدای سال ۹۹ تاکنون بیش از ۲۵ مورد بازدید و بازرسی 
از آن ها بعمل آمده است. وی افزود: در این مدت ۳۲ هزار و 
۱۲ سیلندر گاز مایع که امکان تعمیر آن ها وجود نداشت و فاقد 
ویژگی های ایمنی استاندارد بودند جمع آوری و از گردش کار 
خارج شده و ۳۳ هزار و ۹۵۶ سیلندر گاز مایع نو و یا تعمیر شده 

مجدداً به گردش کار برگردانده شده اند.
برای  سیلندر ها  نمودن  واژگون  داشت:  اظهار  پور  قیصی 
پرکردن گاز پیک نیک و استفاده بعنوان سوخت خودرو ها و 
از آنها در حمل و نقل صحیح باعث معیوب  مراقبت نکردن 
شدن شیر سیلندر های گاز مایع می شود که بر همین اساس 

۵۵ هزار و ۳۲۳ شیر سیلندر نیز تعویض شده است.

مدیرعامل شرکت توزیع برق اهواز :
۱3 پروژه برق رسانی 
به بهره برداری رسید

پروژه   ۱۳ گفت:  اهواز  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
انقلاب  پیروزی  بهار  دومین  و  چهل  مناسبت  به  برقرسانی 
در  ریال،  میلیون   ۸۲۹ و  میلیارد   ۳۹۲ اعتبار  با  اسلامی، 

کلانشهر اهواز به بهره برداری رسید.
حسن کریمی بیان کرد: این پروژه های برقرسانی در بخش های 
ساماندهی و اصلاح، تعدیل بار، تعویض پایه فرسوده، توسعه 
روشنایی، تبدیل سیم به کابل و تامین برق در مناطق مختلف 

شهری و روستایی اهواز بود.
وی افزود: با تلاش و برنامه ریزی انجام شده تعدیل بار ترانس 
روستای گمبوعه و بیت شوکایه و همچنین تعویض پایه های 
فرسوده مسیر روستای جلیزی شهرستان حمیدیه، احداث خط 
اصلاح  کارون،  شهرستان  توابع  از  جنگیه  روستای  مداره   ۲
شبکه برق ابتدای مسیر جاده  اهواز - اندیمشک، تعویض سیم 
فیدر و حدت جنب کارخانه آرد خوزستان، تبدیل سیم به کابل 
کیانپارس فاز سوم حدفاصل خیابان های یک تا ۱۸ و فاز دوم 
، اصلاح شبکه برق کمپلو  تا ۲۰  حدفاصل خیابان های یک 

شمالی، حد فاصل بلوار انقلاب تا بلوار قدس اهواز انجام شد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق اهواز ادامه داد: تامین برق 
زیتون کارمندی،  در  واقع  نفت  کوی ملت، جواهری و کوی 
اجرای طرح کاهش تلفات و تبدیل سیم به کابل خودنگهدار 
در نقاط مختلف کوروش و زیتون، تامین برق و نصب ترانس 
بیمارستان امام )ره(،توسعه شبکه فشار ضعیف و نصب ترانس 
کوی مهدیس منازل نورد، ساماندهی شبکه برق آخر آسفالت 
فاز اول و سوم، روشنایی بلوار امام خمینی)ره( شرقی، منازل 
نبوت و رسالت در  باهنر،  جهاد، تعویض سیم به کابل کوی 
اهواز از دیگر پروژه های بهره برداری شده در سالروز پیروزی 

انقلاب اسلامی است.
زیرپوشش  باوی  و  حمیدیه  کارون،  اهواز،  شهرستان های 

شرکت توزیع برق اهواز با ۶۲۰ هزار مشترک است.

شهردار منطقه 3 اهواز :
سطح منطقه سبزتر می شود

مدیر منطقه۳شهرداری اهواز از برنامه ریزی و اجرای اقدامات 
زمینه ای برای توسعه و زیباتر شدن فضای سبز شهری در 

سطح منطقه خبر داد.
به گزارش اداره ارتباطات شهرداری منطقه۳، شهرام شاهین 
نزدیک  به  با توجه  این خصوص گفت:  زاده مدیر منطقه در 
و  اجرایی  عوامل  مجموعه   ، سال  پایانی  روزهای  به  شدن 
به  بهتر  خدمات  ارائه  برای  تکاپو  در  این شهرداری  خدماتی 
شهروندان و ایجاد آراستگی مناسب شهری در بهار پیش رو 

است.
حوزه  زحمتکش  نیروهای  منظور  همین  به  داد:  ادامه  وی 
فضای سبز منطقه با انجام اقدامات اولیه از جمله آماده سازی 
بستر کاشت قطعات فضای سبز جهت گلکاری های رنگی و 
فصلی، هرس فرم درخت و  درختچه ها و نظم دهی به بلوارها، 
تعویض نیمکت های فرسوده پارکی و جایگزینی ءنها با انواع 
جدید، رسیدگی و تقویت روشنایی پارک های محله ای و ... 
در حال آماده کردن سطح منطقه برای سبزتر شدن و تغییر 

جلوه بصری آن است.
شاهین زاده گفت : حفظ زیبایی و طراوت جلوه شهری یکی 
از مهمترین و اصلی ترین اهدافی است که برای رسیدن به 
آن در ایام نوروز امسال و در بهار جدید قرن در تلاش هستیم 
چرا که متاسفانه از سال گذشت تا کنون و وجود شرایط سخت 
بیماری کرونا باعث ایجاد کسالت در روحیه شهروندان عزیز 

شده و باید برای تغییر حال و هواب شهر بکوشیم.
وی خاطر نشان کرد : طراحی و احداث باغچه های صخره 
ای و گلکاری های متنوع و راه اندازی آبنماهای سطح منطقه 
نیز یکی دیگر از اموری است که به همین منظور و باهدف 
ایم و بزودی  طراوت بخشی به سطح منطقه در نظر گرفته 

شاهد آن خواهیم بود.

رضا بابادی سلطان پور :
المانهای حرارتی نیروگاه دز کالیبره شد

و  تعمیر  نصب،  شرکت  در  دز  سد  ناحیه  تعمیرات  مدیریت 
کالیبراسیون  از  خوزستان  آبی  برق  نیروگاههای  نگهداری 

المانهای حرارتی واحدهای ۱ ، ۲ و ۳ نیروگاه دز خبر داد.
رضا بابادی سلطان پور گفت: همزمان با اورهال های سالیانه 
واحدهای ۱، ۲ و ۳ نیروگاه دز کالیبراسیون المان های حرارتی 
شرکت  دقیق  ابزار  و  رلیاژ  گروه  کار  دستور  در  واحدها  این 

تعمیرات ناحیه دز قرار گرفت.
وی افزود: کلیه المانهای حرارتی RTD گیج های دما در 
بخش های مختلف واحد مذکور که شامل المان های سیم 
پیچ، روغن ترانسفورماتور قدرت، یاتاقان های توربین، لاور، 
تراست، اپر و رادیاتورهای ژنراتور تست و کالیبره شدند، که 
بهره  های  دوره  در  واحدها  آمادگی  ضریب  افزایش  باعث 

برداری آینده خواهد شد.

رئیس مجمع نمایندگان خوزستان :

کارگروهحلمشکلاسنادمنازلخروسیهتشکیلمیشود

سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان : محدودیتهابرمیگردند

رئیس علوم پزشکی آبادان :

كمترینمیزانرعایتپروتکلهامربوطبهشادگاناست

رئیس اتحادیه بنکداران اهواز :

تقاضایخریدروغن۸۰درصدكاهشیافتهاست

معاون دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز :

مردمبرایكنترلكروناهمراهیكنند

فرماندار دشت آزادگان :  لایروبیهورالعظیمدردستوركارنیست

استان خوزستان گفت:  نمایندگان  رئیس مجمع 
شهید  کوی  اسناد  مسئله  شدن  برطرف  برای 
نماینده  حضور  با  کارگروهی  مدرس)خروسیه( 

ولی فقیه در خوزستان تشکیل شد.
قبل  از مدت ها  اهواز  اهالی کوی شهید مدرس 
درگیر مشکل بزرگی درباره مالکیت منازل خود 
هستند که همواره دغدغه مهمی برای اهالی این 

منطقه قدیمی اهواز است.
شهید  کوی  اهالی  اسناد  ماجرای  پیش  مدتی 
مدرس)خروسی( و شبهه موجود در اسناد اهالی 
فروش  سازمان  جمله  از  سازمان ها  برخی  برای 
گروه های  توسط  بود  آمده  پیش  تملیکی  اموال 
و  فرجوانی  شهید  جهادی  گروه  مانند  جهادی 
سایر مطالبه گران و رسانه ها مطرح شد که سبب 

ورود مسئولان و متولیان به موضوع شد.
در  خوزستان  استانداری  عمرانی  امور  معاون 
همین زمینه اظهار داشت: تعیین تکلیف در این 
مورد به مدیریت اجرایی شهرستان اهواز و استان 
خوزستان است که بررسی لازم در این مورد با 

بازدید از منطقه انجام می شود.
وی افزود: یک نشست کارشناسی در استانداری 
خوزستان با محوریت بررسی این موضوع تشکیل 
توقف  و  شود  پیگیری  جدیت  با  موضوع  تا  شد 

اقدامات همه دستگاه های اجرایی در خصوص 
موضوع اسناد مالکیت واحد های مسکونی کوی 
نتیجه  آن  نهایی  تکلیف  تعیین  تا  اهواز  مدرس 

این نشست بود.
خوزستان  مند  دغدغه  مسئولان  تمامی 
رئیس  خوزستان،  در  فقیه  ولی  نماینده  مانند 
برای  مجلس  و  خبرگان  نمایندگان  دادگستری، 

حل این موضوع دنبال کرده اند.
سید  موضوع  پیگیری  ترین  تازه  در  همچنین 

و  باوی  کارون،  اهواز،  نماینده  حسینی  کریم 
اموال  سازمان  مسئولان  با  دیدار  در  حمیدیه 
تاکید  اهالی  این  مشکل  حل  بر  کشور  تملیکی 
کرده است که مسئولان این سازمان برای حل 
آن قول مساعد داده اند. رئیس مجمع نمایندگان 
از  پس  کارگروه  تشکیل  از  خوزستان  استان 
مکاتبه با نماینده ولی فقیه با محوریت برطرف 
بر  گفت:  مدرس  کوی  اهالی  مشکلات  کردن 
و  آوری  جمع  سازمان  در  که  ای  جلسه  اساس 

فروش اموال تملیکی کشور برگزار شد و پس از 
مکاتبه با نماینده ولی فقیه تشکیل کارگروه برای 
و  استانی  مسئولین  های  دغدغه  کردن  برطرف 
مدرس  کوی  خروسیه  منطقه  اهالی  همچنین 

تشکیل شود.
استانی،  مسئولان  از  کارگروه  گفت:این  حسینی 
استاندار، دادگستری استان، دادستان، رئیس ثبت 
اسناد املاک استان و مدیر کل امور اقتصادی و 
دارایی استان با تایید نماینده ولی فقیه تشکیل می 
شود. وی افزود: در این کار گروه نحوه همکاری و 
همراهی سازمان و همچنین تعیین تکلیف آن بر 
اساس قانون و مقرارات مشخص شود. قائم مقام 
سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی کشور 
نیز در همین زمینه گفت: تمامی مسئولان سازمان 
و دستگاه های نظارتی به حل مشکل اعتقاد دارند 
و اخیر با امام جمعه محترم اهواز مکاتبه کردیم که 
جلسات  برگزاری  و  کمیته  آمادگی تشکیل یک 
افزود:  داریم.وی  را  مشکل  رفع  برای  مشترک 
پس از طی مراحل قانونی تشکیل یک کارگروه 
تملیکی کشور  امور  با همکاری سازمان  استانی 
اعلام آمادگی شد تا جهت برطرف شدن مشکل 
حضور  محوریت  با  مدرس  کوی  منطقه  اهالی 

نماینده ولی فقیه تدبیری بیندیشیم. 

سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان با اشاره به روند افزایشی 
شیوع کرونا، گفت: روند شیوع کرونا در خوزستان خوب نیست و در 
ممنوعیت ها  و  محدودیت ها  اعمال  به  ناچار  شرایط،  تغییر  صورت 

هستیم.
رضا نجاتی با اشاره به روند افزایشی شیوع کرونا در خوزستان، اظهار 
کرد: در حال حاضر شهرهای اهواز، آبادان، امیدیه و مسجدسلیمان در 

وضعیت زرد و بقیه شهرها در وضعیت آبی قرار دارند.
وی افزود: محدودیت ها در شهرهای زرد باید بر اساس شیوه نامه های 

ستاد ملی مقابله با کرونا، انجام شود.
برخی  به  اشاره  با  خوزستان  در  کرونا  مدیریت  ستاد  سخنگوی 
محدودیت ها در شهرهای زرد، گفت: در شهرهای زرد گروه شغلی ۴ 

اجازه فعالیت ندارند. همچنین تردد خودروها از ساعت ۲۱ تا ۴ ممنوع و 
در صورت تردد اعمال جریمه خواهد شد.

نجاتی با اشاره به مناسبت های پایان سال و ورود به سال جدید بیان 
کرد: اگر روند افزایش شیوع کرونا به این شکل ادامه یابد و مردم هم 
اینگونه بی محابا رفتار کنند و همچنین روند اعمال محدودیت ها اینگونه 
آسان گرفته شود، یقینا اگر مردم به این رفتارها ادامه دهند باید منتظر 

روزهای سخت و خطرناکی باشند.
وی ادامه داد: در حال حاضر روند شیوع کرونا در خوزستان خوب نیست 
و در صورت تغییر شرایط، ناچار به اعمال محدودیت ها و ممنوعیت ها 

هستیم.
سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان گفت: رفع محدودیت ها به 

معنی این نیست که کرونا تمام شده است یا مردم دیگر پروتکل های 
بهداشتی را رعایت نکنند اما در پی رفع اعمال محدودیت ها، شاهد 
برخی  باید  بنابراین  هستیم  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  کاهش 

محدودیت ها مجددا اعمال شوند.
نجاتی افزود: برداشت مردم این است که با اعلام رفع محدودیت ها، 
همه چیز تمام شده و بنابراین مجددا به نقطه اول برمی گردیم و اینگونه 
در حال رفتن به سمت قرمز شدن وضعیت هستیم.وی بیان کرد: نباید 
این رنگ بندی ها و شیوه نامه های اعمال محدودیت ها، انجام شوند. تا 
زمانی که یک مورد بیماری در کشور وجود دارد باید موضوع جدی 
گرفته شود. رفع برخی محدودیت ها ضرورت ندارد و در این شرایط 

سخت باید بیشتر به این موضوع توجه شود.

موارد  برابری  دو  افزایش  از  آبادان  پزشکی  علوم  دانشکده  رئیس 
شناسایی شده ابتلا به کرونا در جنوب غرب خوزستان در ۴۸ ساعت 

گذشته خبر داد.
شکرا... سلمان زاده، اظهار کرد: در ۴۸ ساعت گذشته ۶۱ مورد جدید 
مثبت در جنوب غرب خوزستان داشته ایم. ۱۸ نفر از این تعداد در 
آبادان، هشت نفر در خرمشهر و ۳۵ نفر در شادگان مثبت قطعی ابتلا 

به کووید-۱۹ گزارش شده است.
وی افزود: این آمار نسبت به ۲۴ ساعت قبل از آن که ۳۱ مورد جدید 

مثبت در جنوب غرب خوزستان ثبت شده بود، دو برابر شده است.
سلمان زاده بیان کرد: از ۶۱ مورد مثبت جدید ۵۴ نفر، بیماران سرپایی 

بوده اند و ۱۲ نفر از این تعداد در آبادان، هشت نفر در خرمشهر و ۳۴ 
نفر در شادگان هستند.

نفر  گذشته هفت  روز  گفت:  آبادان  پزشکی  علوم  دانشکده  رئیس 
بستری شدند و چهار نفر نیز بهبود یافته و از بیمارستان ترخیص 
شدند و خوشبختانه مورد فوتی نداشتیم. بنابراین در حال حاضر کل 
موارد مثبت بستری در بیمارستان آیت ا... طالقانی آبادان ۴۳ نفر است.

وی در خصوص دو برابر شدن موارد شناسایی شده در جنوب غرب 
خوزستان در مدت ۲۴ ساعت، بیان کرد: به ازای هر مورد مثبت، 
بنابراین  آن ها تست گرفته می شود  اطرافیان  از  نفر  از ۱۰  حداقل 
طبیعی است هر چه بیماریابی گسترده تر شود، تعداد موارد سرپایی 

شناسایی شده نیز افزایش می یابد.
سلمان زاده گفت: در جنوب غرب خوزستان، کمترین میزان رعایت 
است  شادگان  مردم  و  ادارت  به  مربوط  بهداشتی  پروتکل های 
این  در  بیماری  موارد  ناگهانی  صورت  به  که  می شود  مشاهده  و 
شهرستان افزایش یافته است به گونه ای که بیش از نیمی از موارد 

مثبت شناسایی شده در ۲۴ ساعت گذشته در شادگان بوده است.
رئیس دانشکده علوم پزشکی آبادان تصریح کرد: اگر در این مرحله 
که هنوز تعداد موارد بیماری کم است، نتوانیم این آتش های کوچک 
را خاموش کنیم، به سمت آتش بزرگ خواهیم رفت و باید منتظر 

پیک سخت در اواخر زمستان باشیم.

رئیس اتحادیه بنکداران و حق العمل کاران از شکسته شدن جو روانی 
کمبود روغن خوراکی در بازار خبر داد.

محمدکمال سودمند، در خصوص وضعیت عرضه روغن خوراکی در 
بازار، اظهار کرد: به طور کلی علت کمبود روغن در بازار، نرسیدن مواد 
اولیه به کارخانه های تولیدی به واسطه تبدیل ارز ۴۲۰۰ تومانی به ارز 

نیمایی بود که باعث ایجاد خلائی یک ماهه در بازار شد.
وی افزود: این شرایط منجر به بر هم خوردن عرضه و تقاضا و افزایش 

شدید تقاضای خرید روغن در بازار شد.
سودمند بیان کرد: با تلاش هایی که دولت و عوامل مربوطه انجام 
دادند، روغن به مقدار بسیار زیادی تولید شد و امروز تقاضای خرید 
روغن در بازار حدود ۷۰ تا ۸۰ درصد نسبت به ۲۰ روز پیش کم تر 

شده است.
رئیس اتحادیه بنکداران و حق العمل کاران افزود: جو روانی کمبود روغن 
شکسته شده است و چند تن از بنکداران در تماس تلفنی با بنده اظهار 
کردند که روغن های ۴ کیلویی جامد روی دست شان مانده است و 
بودن خرده فروشی توسط  به ممنوع  اشاره  با  ندارد. وی  مشتری ای 
بنکداران گفت: طبق مصوبه ستاد تنظیم بازار و سازمان صمت، روغنی 
که در اختیار بنکداران قرار می گیرد تنها به مغازه دارانی که دارای پروانه 
کسب و هویت صنفی هستند، داده می شود و سازمان صمت، مجوز 

خرده فروشی را به بنکداران نداده است.
سودمند تصریح کرد: روغن هایی که در اختیار مغازه داران قرار می گیرد 
با ذکر آدرس خرده فروش و تعداد روغن های تحویل داده شده در اختیار 

بازرسی سازمان صمت قرار می گیرد.
رئیس اتحادیه بنکداران و حق العمل کاران اهواز گفت: دو کارخانه تولید 
روغن )ساعی و گلستان( به مقدار زیادی روغن به بازار تزریق کرده اند. 
۲۰ روز پیش اگر در روغن ها حتی گازوئیل می ریختند باز هم تقاضا 
برای خرید این روغن وجود داشت. اکنون مشتری بین انواع برندهای 
روغن، انتخاب می کند که کدام یک را ببرد و میزان روغن در بازار 

افزایش یافته است.
سودمند افزود: اگر کارخانه های تولید روغن به همین شکل به تولید 
خود ادامه دهند تا یک ماه آینده روغن به مقدار زیادی در دسترس قرار 
می گیرد و قطعاً تا هفته آینده نیز ۲۰ تا ۳۰ درصد باقی مانده از احساس 

کمبود روغن در بازار از بین خواهد رفت.

معاون دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز با قدردانی از همراهی 
و مشارکت مردم استان برای مقابله با ویروس کرونا گفت:این همراهی 
و مشارکت مردمی باید برای کنترل روند فزاینده بیماری، همچنان 

تداوم یابد.
غلامرضا ساری زاده در آیین تکریم و معارفه مدیر جدید شبکه بهداشت 
و درمان اندیمشک افزود: با تلاش مجموعه بهداشت و درمان استان 
و همراهی شایسته مردم  در برهه اخیر روند خوبی را طی کردیم اما 

این شرایط شکننده است.
وی افزود: رعایت پروتکل های بهداشتی همچنان باید مورد اهتمام 
جدی قرار گیرد و نباید با سهل انگاری و عادی پنداشتن شرایط، وارد 

مرحله خیز مجدد بیماری شویم.
وی با اشاره به اینکه مردم استان خوزستان در همه بحران ها با تدبیر 
و آگاهانه حضوری ارزنده داشته اند افزود: عبور از بحران کرونا نیازمند 
عزمی همگانی است و مستلزم رعایت کامل پروتکل های بهداشتی و 

همدلی بین مجموعه بهداشت و درمان و مردم است.
ساری زاده با قدردانی از فرماندار و مسوولین شهرستان اندیمشک 
گفت: از زمان شیوع بیماری تاکنون با درایت و تدبیر فرماندار و حضور 
بسیجی وار وی در زمینه مدیریت این بحران، شاهد گام های بسیار 

موثری برای قطع زنجیره انتقال بیماری در این شهرستان بوده ایم.
وی در بخش دیگری با تاکید بر لزوم توجه به زیرساخت های بهداشت 
و درمان و تقویت این بخش افزود:در سطح استان برای تحول در 
بخش زیرساخت های بهداشت و درمان تلاش های خوبی انجام شده 

و این اهتمام برای بهتر شدن خدمات رسانی به مردم ادامه می یابد.
فرماندار شهرستان اندیمشک هم با اشاره به اینکه پروژه های متعددی 
در شهرستان اندیمشک محقق شده گفت:شهرستان اندیمشک در 
ورودی استان خوزستان به لحاظ زیرساخت های بهداشت و درمان 
نیازمند نگاه ویژه است و در راستای بهتر شدن وضعیت موجود تلاش 
های بسیار خوبی طی سال های اخیر در اندیمشک صورت گرفته 

است.پیمان جهانگیری افزود: اجرای دهها پروژه در این حوزه طی سال 
های اخیر دستاورد مهمی برای بخش بهداشت و درمان بوده است و 
با احداث بیمارستان ۱۰۰ تخت خوابه جدید و افتتاح بیمارستان بخش 

الوار شاهد وضعیت مطلوبی خواهیم بود.
وی گفت: بخش داخلی ۲ بیمارستان امام علی )ع(، سی تی اسکن 
مدرن و پیشرفته، افزایش تخت های آی سی یو، احداث چندین مرکز 
درمانی و افزایش تجهیزات بیمارستان و مراکز از خدمات بسیار خوب 
ماههای اخیر در حوزه بهداشت و درمان است. وی افزود: رویکرد ما 
توزیع عادلانه خدمات و امکانات بهداشتی و درمانی در همه مناطق 
شهرستان بوده است و این روند با تلاش مضاعف تداوم خواهد داشت.

و  داریم  اجرا  در دست  مرکز  چندین  کرد:  بیان  اندیمشک  فرماندار 
کلینیک چشم پزشکی هم در حال تکمیل است. با تحقق پروژه های 
بخش بهداشت و درمان روند خدمات رسانی به مردم با کیفیت بهتر 

انجام خواهد شد.

ظرفیت  و  توان  دلیل  به  هورالعظیم  گفت:  آزادگان  دشت  فرماندار 
پذیرش آب در برنامه لایروبی قرار نمی گیرد لایروبی کرخه و تحکیم 

سیل بندها انجام شد.
حمید سیلاوی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم از اهواز، ترمیم سیل 
بندهای دشت آزادگان و بی نیازی هورالعظیم از لایروبی خبر داد و 
اظهار داشت: در ابتدای سال جاری با توجه به فاکتورهای موجود جهت 
جلوگیری از طغیان رودخانه ایجاد سیل بند و لایروبی آن از موارد مهم 

مورد توجه در دستور کار قرار گرفت.
میزان  به  توجه  با  و گفت:  داد  رودخانه کرخه خبر  از لایروبی  وی 

اعتباری که برای لایروبی رودخانه های استان تخصیص شد ۲ نقطه 
در قسمت رودخانه کرخه برای لایروبی انتخاب شد مبدا ورودی به 
شهر سوسنگرد یکی از آن دو نقطه بود که لایروبی آن به اتمام رسید 
و دیگری خروجی آب به سمت هور است که اقدامات اولیه آن توسط 
سازمان آب و برق انجام شد و کار به اندازه تامین اعتبار به اتمام رسید.

فرماندار دشت آزادگان در ادامه گفت: سیل بندها نیز طبق مطالعاتی که 
قبلا انجام شده بود در برنامه احیا و ترمیم قرار گرفتند سیل بند خسرج 
که از حمیدیه شروع می شود و از دشت آزادگان عبور و به هورالعظیم 
منتهی می شود در دست کار لایروبی و ترمیم است این سیل بند برای 

موقعیت های بحرانی طراحی شده است و به سمت هورالعظیم هدایت 
می شود.

وی از ترمیم و تحکیم ۹۲ درصدی سیل بندها خبر داد و گفت: در 
سیل سال ۹۸ اقدام به ترمیم سیل بندها کرده بودیم علاوه بر آن 
امسال نیز در نقاطی که احتمال طغیان و تخریب وجود دارد  اقدام به 
تحکیم سیل بندها کردیم در حال حاضر ۹۲درصد سیل بندها ترمیم 

و تحکیم شده است.
وی تاکید کرد: هور العظیم به دلیل توان و ظرفیت پذیرش آب در 

برنامه لایروبی قرار نمی گیرد.


